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Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András és dr. Vidákovics Béla alpolgármesterek,  
dr. Basista Erika, Bolobás Péter, Bratu Ferenc,  Dobozi Gábor,  Karsai Attila, Kléri Bertalan, Kovács 
István, Molnárné Juhász Éva, Sohajda István, Takács László, Timár László helyi képviselõk. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, dr. Szántó Marianna aljegyzı.  
 
Bratu László polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a 14 képviselı-testületi 
tagból 14 jelen van, így az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
 
A jegyzıkönyv hitelesítésére felkéri Kléri Bertalan és Molnárné Juhász Éva képviselıket. 
 
A Képviselı-testület az ülés napirendjét egyhangúlag az alábbiak szerint fogadja el: 
 
Ülési napirend tárgya: 
 
1.)    Magyarország-Szlovákia határon átnyúló programban való részvétel 

Elıadó: Bratu László polgármester 
 

A ZÁRT ÜLÉSI 
 NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 

 
Napirend tárgya:         Elıadó 
 
1.)  Magyarország-Szlovákia határon átnyúló programban való részvétel  Bratu László  
            polgármester  
    
Bratu László polgármester elmondja, hogy december 2-án Szepsi testvérváros vezetésével újabb 
tárgyalásra került sor a határon átnyúló program keretében megvalósításra tervezett kerékpárút 
projekttel kapcsolatosan. A pályázat beadási határideje december 16-a és a szükséges dokumentációk 
ezen idıpontig nem fognak rendelkezésre állni, így elsı fordulóban a két város az elıkészítésre 
pályázna kb. 250.000-300.000 euró összegben, 95%-os támogatottság mellett. Ennek megfelelıen a 
két városnak 1.750 ezer forintnak megfelelı összeget kell fejenként bevállalnia, illetve lehetıség 
nyílik arra is, hogy az érintett önkormányzatok valamennyien együtt közösen biztosítsák a szükséges 
önrészt, melyet támogatási formában a kistérségen keresztül bocsáthatnak a város rendelkezésére. Az 
elsı forduló sikere esetén a második fordulós pályázat már a konkrét kivitelezést szolgálná. Felkéri  a 
szakbizottság elnökét ismertesse a szakbizottság véleményét. 
 
Kléri Bertalan  képviselı, a Városfejlesztési Bizottság elnöke tájékoztatja a jelenlévıket, hogy 
bizottsága a városra esı 1,7 millió forintos összeget soknak találta az elıkészítés fázisában, de ha a 
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projektben érintett önkormányzatok is vállalják az önrész egy-egy részének megfizetését, akkor a 
bizottság támogatni tudja a részvételt. 
 
Bratu László polgármester elmondja, hogy a magyar oldalt tekintve Büttös, Szemere, Szalaszend, 
Méra Encs, Gibárt érintett településeket figyelembe véve kb. az önerı egyharmad része esik Encsre 
lakosságszám arányosan. 
 
Karsai Attila  képviselı, a Humánpolitikai és Ügyrendi Bizottság elnöke kijelentik, hogy tekintettel 
arra, hogy bizottsága ezen utóbbi lehetıségrıl nem tudott, így forráshiány miatt nem támogatták a 
kezdeményezést. 
 
dr. Vidákovics Béla alpolgármester úgy véli, hogy a támogatás nem lehet kérdéses, hiszen a térség 
csak az idegenforgalomból profitálhat, minden ezt fellendítı beruházást támogatni kell. Hosszútávon 
gondolkodva javasolja a turizmus felé elmozdulást. 
 
Szeles András alpolgármester elmondja, hogy neki is vannak fenntartásai. Egyetért azzal, hogy 
jelentıs elırelépést jelenthet a projekt megvalósítás a turizmus támogatása területén és a várost 
lakosságarányosan terhelı 5-600 ezer forintos önrész még megfizethetı, de mi lesz a kivitelezési 
szak 5%-os önrészével? Annak összege már koránt sem jelentéktelen. Azt is fogják vállalni a 
települések? A kérdése az, hogy Encs profitál-e annyit a beruházásból, amennyit bele kell 
invesztálnia? 
A nehéz gazdasági helyzetre tekintettel megszorításokat tervez a város és most hosszú távú 
kötelezettség vállalást venne a nyakába? Hol és mennyi kerékpárutat jelentene ez Encsnek? 
 
Bratu László polgármester emlékezteti a képviselıket régi ígéretükre, mely szerint a vasút két 
oldalán lévı városrészeket közelebb kívánják hozni egymáshoz. Ez a projekt is szolgálná ezt a cél, 
hiszen a kerékpárút nyomvonala a Béke út, Rákóczi út, Encs-Szegilongi út Gibárt felé vezetı 
szakasza, azaz a város elsorvadó részén feküdne. Úgy véli, hogy 90%-os, vagy azt meghaladó 
támogatottság esetén meg kell és meg lehet találni azt az alvállalkozót, akinek a segítségével az 
önrész összeg tovább csökkenthetı. 
 
Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta az elıterjesztést és 12 igen szavazat 
és 2 nem szavazat mellett az alábbi döntést hozza: 
 

Szám:    175/2008. (XII. 12.) Kt. sz. határozat 
Tárgy:    Magyarország-Szlovákia határon átnyúló programban való 

részvétel 
  

Encs Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a 
Magyarország-Szlovákia határon átnyúló programban való részvételre szóló 
elıterjesztést és az alábbi döntést hozza: 
 
A képviselı-testület kinyilatkozza, hogy a Magyarország-Szlovákia határon 
átnyúló együttmőködési program 2007-2013 pályázati kiírásban foglaltaknak 
megfelelıen a 2.3.1 kisléptékő átépítés, kerékpárutak elnevezéső projekt-
elıkészítést meg kívánja valósítani. 
 
Az elıkészítés maximális összegét 300.000 euroban határozza meg, helyhez a 
pályázó önkormányzatok a felmerülı tényleges, rájuk esı költségek 
figyelembevételével az 5%-os saját erıt 15.000 euró összegig biztosítják. 
 
A képviselı-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a kívánt cél elérése 
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érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 

Felelıs:  polgármester 
Határid ı:  2008. december 16. 
 
 

 
Több tárgy nem lévén a polgármester a zárt ülést bezárja. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 

Bratu László        dr. Halász Ferenc 
 polgármester                   jegyzı 

 
 
  

            Kléri Bertalan                              Molnárné Juhász Éva 
   hitelesítı                   hitelesítı 


